
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS 1977-1978.  
 
Op de Algemene Vergadering van 25 juli 1977 werd met algemene stemmen fiat verleend aan de volgende bestuursformatie: 
S.A.P. de Bruyn,  voorzitter  
G.B. v.d.Steen,   secretaris  
J.C.Hop,   penningmeester  
G. Duivesteyn,  
C.Peeters,  
F.T.Straathof en  
W. v.d. Wilk,   leden.  
De Algemene Vergadering gaf haar goedkeuring aan het afwijkende aantal bestuursleden, dat volgens art.14, lid 1 van de 
Statuten is bepaald op 5.  
Dit team had in de tweede helft van het voorgaande seizoen kans gezien om alle problemen zodanig te inventariseren, dat 
mede aan de hand daarvan een beleid kon worden uitgestippeld, dat de volgende uitgangspunten had:  
a. De organisatie van de vereniging moet weer in goede banen worden geleid;  
b. De achterstand op het gebied van het onderhoud van onze akkommodatie moet op korte termijn worden ingehaald;  
c. Onze financiële situatie moet op zeer korte termijn weer gezond worden.  
d. Er moet een halt worden toegeroepen aan de teruggang in het ledenbestand.   
e. Versterking band buurt en betere benutting klubgebouw.  
In het jaarverslag 1976-77 was het de leden duidelijk gemaakt, hoe ernstig de situatie in feite was. Waarschijnlijk mede dankzij 
dit verslag en de publiciteit in de LENSrevue lukte het om de kommissis binnen een redelijke termijn volledig bezet te krijgen, 
waardoor de taak van het bestuur toch wel aanmerkelijk werd verlicht. Gedurende de loop van het seizoen werden op gezette 
tijden bijeenkomsten met de kommissies belegd, zodat er over en weer een goed kontakt was en eventuele gerezen 
problemen snel konden worden opgelost.  
Het achterstallige onderhoud baarde het bestuur grote zorgen. Een groep leden klaagde terecht al langere tijd over de 
deplorabele toestand van het tweede kleedgebouw. Gezien de beperkte financiële mogelijkheden en mede ook met het oog 
op de toezegging van de Gemeente, dat renovatie in 1978 zou plaats vinden, meende het bestuur te kunnen volstaan met het 
aanbrengen van enkele voorzieningen, zodat onze spelers en gasten op zijn minst een redelijke kleedgelegenheid kon worden 
aangeboden. Helaas bleek. telkens weer, dat de vernielzucht in dit kleedgebouw hoogtij vierde en wij moesten herhaaldelijk 
weer konstateren, dat kleedhaken, wasbakjes, spiegels, douchekoppen en ramen waren vernield. Een flinke tegenvaller was 
de mededeling van de Gemeente begin maart 1978, dat de renovatie wegens gebrek aan middelen zal worden uitgesteld tot 
misschien 1979, als er dan tenminste geld is. Deze mededeling heeft het bestuur doen besluiten het tweede kleedgebouw aan 
het eind van het seizoen een grote opknapbeurt te geven.  
Ook in en aan ons klubgebouw moesten dringend enige noodzakelijke reparaties worden verricht. Ook gingen er steeds meer 
stemmen op, dat het klubgebouw zo kil en ongezellig was. Vooral van de zijde van de Barkommissie werd aangedrongen op 
het scheppen van meer gezelligheid, vooral tijdens de avonden, want dan lag het klubgebouw er stil en verlaten bij. Alleen wat 
spelers en de biljartklub en natuurlijk enkele enthousiastelingen bevolkten ons klubgebouw.    
Op en om onze velden moesten enkele noodzakelijke voorzieningen worden getroffen. De ballenvanger voor het tweede 
kleedgebouw moest worden vernieuwd, de afrastering achter trainingsstrook en derde veld was grotendeels verdwenen, het 
hek rondom het eerste veld was op sommige plaatsen zwaar gehavend enz. enz.  
Dit alles eiste veel geld, hetgeen budgettair gezien niet haalbaar leek.  
De met zuinige hand samengestelde begroting 1977-78 gaf toch al een exploitatietekort aan van f. 4.400,-.   
De aangekondigde financiële akties moesten hier uitkomst brengen. De loterij, worstrace, enkeIe KaKa-activiteiten en de extra 
bedelbrief brachten - na aftrek van het prijzengeld – ca f. 11.700,- op. Inderdaad een flinke basis om een aantal zaken aan te 
pakken, maar helaas niet genoog om alles te kunnen verwezenlijken.  
Inmiddels was de organisatie rondom het bargebeuren drastisch gewijzigd. De Barkommissie kon zich verzekeren van een 
aantal goede medewerkers, ook op de avonden en dankzij een goed kontrolesysteem op de barafdrachten en een zuinig 
beleid bij de inkopen kon een netto resultaat worden bereikt van ca f. 27.000,- , hetgeen in vergelijking met het resultaat van 
ca f. 16.500,-- in 1976-77 wel een opmerkelijke verbetering betekende en dan ook sterk meehielp aan de verbetering van 
onze financiële positie.  
Op alle fronten werd getracht de opbrengsten zo mogelijk te verhogen en goed onder kontrole te krijgen. De kontrole op het 
tijdig binnenkomen van de kontributies werd nog strenger, waardoor afschrijvingen hierop aan het eind van het seizoen tot een 
minimum kon worden beperkt.  
Nog steeds blijkt de toto/lotto een van de belangrijkste peilers te zijn van onze financiële huishouding. Dit seizoen konden wij 
rekenen op een flinke opbrengst van zo’n f. 46.000,-.   
Aan de uitgavenkant heeft het bestuur getracht steeds de nodige zuinigheid te betrachten en geen overbodige gelden uit de 
verenigingskas te laten vloeien, waardoor de uiteindelijke lasten f. 12.000,- lager lagen dan begroot, ondanks de hierin 
begrepen kosten voor het opknappen van het tweede kleedgebouw, reparatie aan de afrastering enz.  
Gedurende de tweede helft van het seizoen gingen de hogere opbrengsten toto/lotto, klubgebouw en de loterij en lagere 
uitgaven hun vruchten afwerpen en onze financiële positie werd allengs stukken beter. Het krediet van f. 25.000,- bij de 
RABO-bank kon in de loop van het seizoen worden algelost, waardoor ook de totale rentelast terugliep. Een uiteindelijk 
exploitatie-overschot van ca f.18.000,- was het resultaat, waarbij wel moet worden gerealiseerd, dat een paar gelukkige 
omstandigheden hierbij wel een voorname rol speelden. Zo waren de afschrijvingen minder dan in het seizoen 1976-77, er 
behoefden geen dure lampen te worden vernieuwd voor de lichtinstallatie en er waren dit seizoen geen kampioenschappen te 
vieren, helaas.  
In nauw overleg met het F.K.O. heeft het bestuur tegen het eind van het seizoen besloten de voorgenomen verbouwing in het 
klubgebouw definitief te laten uitvoeren en ook iets van het' achterstallige onderhoud. De geraamde kosten voor de 
verbouwing ad ca f. 30.000,-- kunnen worden gefinancierd: middels het (thans niet gebruikte) krediet ad.f.25.000,- bij de 
RABO-bank. Voor de enkele nog te verrichten en reeds verrichte werkzaamheden (tweede kleedgebouw b.v.) waarvoor de 
betalingen aan het eind van het seizoen nog moesten plaatsvinden, hebben wij bij de RABO met instemming van het F.K.O. 
een extra krediet-faciliteit van maximaal f.15.000,- aangevraagd, welk extra krediet wij zeker binnen 2 jaar zullen kunnen 
aflossen.  



Indien wij erin slagen komende jaren een sluitende of nagenoeg sluitende begroting te kunnen samenstellen en 
verwezenlijken dan zullen wij weer op een gezonde financiële basis kunnen werken. Het zittende bestuur heeft hierin het 
volste vertrouwen, maar dan moet zij zich dan ook wel gesterkt zien door de hele vereniging.  
Bovenstaande maatregelen hebben mede ten doel om het onze leden zo aangenaam mogelijk te maken als zij bij hun klub 
zijn. Een verbetering van de sfeer kan mede tot gevolg hebben, dat onze leden zich meer bij LENS gaan thuisvoelen. 
Hiermede trachten wij een halt toe te roepen aan het verloop in het ledenbestand. Wij zullen ons hierbij vooral moeten richten 
tot onze jongste leden, die toch in de toekomst de basis zullen gaan vormen voor onze seniorenteams. Het is een goede zaak, 
indien wij ons als eerste klasser kunnen handhaven met een elftal, dat een flink aantal jongens uit eigen kweek bevat. Dan 
zullen wij er ook voor moeten zorgen, dat onze jeugd zich al vroeg aan LENS gebonden voelt. Dat krijgen wij niet zomaar voor 
elkaar. Wij zullen ons in de toekomst daarop moeten blijven richten. Dat wij hierbij de steun van de ouders nodig hebben is 
een duidelijke zaak. Wij hebben in het afgelopen jaar getracht een aantal ouders voor onze vereniging te interesseren. 
Gedeeltelijk zijn wij hierin geslaagd, soms is dit niet gelukt. Volgend seizoen zullen wij hier zeker veel meer aandacht aan 
gaan besteden. In de loop van het volgend seizoen zullen wij een aantal aktiviteiten op dit gebied gaan organiseren, waarbij 
de ouders in sterke mate betrokken zullen worden. Hoewel alle bovenstaande zaken een flink deel van de aandacht van het 
bestuur opeisten, kwamen uiteraard ook de normale lopende verenigingsactiviteiten regelmatig aan de orde. Reeds in een 
vroeg stadium werd met Martin van Vianen overeenstemming bereikt over de verlenging van zijn kontrakt. De opdracht aan 
hem luidde LENS minstens in de eerste klas te behouden en aan de opbouw van onze selektie in de breedte de hoogste 
prioriteit te geven. Wij zijn van mening, dat hij hierin volledig is geslaagd: LENS 1 heeft nog geruime tijd meegespeeld voor het 
bereiken van de hoogste eer. Helaas moest de beslissende wedstrijd tegen VlOS tegen de verhouding in gewonnen worden 
gegeven.  
Tegen het eind van de kompetitie kon een aantal veelbelovende jeugdige spelers van eigen kweek worden ingezet, teneinde 
alvast wat ervaring op te doen voor volgend seizoen. De bekerwedstrijden werden met dit sterk verjongde elftal gespeeld en 
het resultaat was lang niet gek. Helaas moesten wij van een van onze spelers afscheid nemen. Jan Englebert woonde al 
geruime tijd in Steenbergen en hij vond de tijd gekomen om er bij ons mee te stoppen. Wij zullen deze steunpilaar missen, 
hetgeen wij hem ook tijdens onze afscheidsavond duidelijk hebben gemaakt.  
Het tweede elftal heeft lang meegedaan in de strijd om het kampioenschap, maar moest tegen het eind van het seizoen 
afhaken. Er moesten te veel spelers aan het eerste worden afgestaan, hetgeen niet bevorderlijk was voor het teamverband. 
Het derde en vierde elftal hebben langs de afgrond van de degradatie gelopen, maar uiteindelijk lukte het met grote 
inspanning het vege lijf te redden. Kampioenschappen zaten er niet in, maar ook geen degradaties al scheelde dit bij LENS 9 
en 12 niet veel.  
Al met al. een toch wel redelijk seizoen, dat dank zij de SEKO niet veel moeilijkheden opleverde.  
Ook bij onze jeugdafdeling geen kampioenschappen, hoewel ons derde B-elftal op het nippertje werd uitgeschakeld. Voor een 
uitgebreider verslaggeving verwijzen wij naar het jaarverslag. Dankzij het jeugdig enthousiasme van de JUKO konden er 
diverse activiteiten worden ontplooid, die buiten het voetballen lagen. Zo was de reis naar Duitsland, welke voor alle junioren 
openstond, een succes, de toernooien en sportdag werden als vanouds weer goed georganiseerd en aan de opvang  
van de,jeugd, b.v. op afgekeurde speeldagen, werd de nodige aandacht besteed. Ook voor de ouders, op wie zo dikwijls en 
nooit tevergeefs een beroep werd gedaan, voor vervoer, etc. werden enkele gezellige avondjes georganiseerd, waaraan de 
langzamerhand traditioneel  geworden wedstrijden tussen vaders en leiders vooraf gingen.  
Dankzij de sterke bezetting van zowel de SEKO als de JUKO werd het bestuur veel werk uit handen genomen. Daarom is het 
des te jammer, dat Hans v.d. Kleij en Jan de Hilster hun functies bij de SEKO en Martin Reuver en Wim v.d. Linden bij de 
JUKO hebben neergelegd. Voor hun inzet en het vele werk, dat zij in deze kommissies hebben gedaan, onze dank.  
Martin en Wim hebben inmiddels de opengevallen plaatsen in de KaKa bezet en voor, Hans en Jan vinden wij ook nog wel 
wat.  
De activiteiten van de KaKa mochten er dit seizoen ook zijn. Er werd getracht voor ieder lid een of meerdere passene 
gezellige avonden te organiseren. Dat niet elke avond geslaagd mag worden genoemd, was zeker niet te wijten aan de KaKa. 
Het blijkt steeds moeilijker te worden om het iedereen naar de zin te malken. Een van de hoogtepunten was toch wel de 
medewerkersavond op zaterdag 28 januari 1978,  op welke avond het startsein voor onze loterij werd gegeven.  
De redaktie wist van de LENS-revue, mede ook door de inzendingen van POL, Free Lenser, P.J. en anderen, een 
lezenswaardig weekblad te maken. Het wel en wee van onze vereniging werd open en bloot verkondigd. Ook kritiek op 
diverse zaken werd vrijelijk gepubliceerd. En zo hoort het ook. Nog weinigen zijn zich ervan bewust, dat een klubblad er voor 
hen is en dat daarin niet alleen maar opstellingen en uitslagen behoeven te staan. Wij zijn van mening, dat de redaktie erin is 
geslaagd het geheel op een goede manier naar buiten te brengen.  
En wat moeten wij nog zeggen van onze Toto/lotto kommissie na hetgeen wij hierboven al hebben gememoreerd. Wij zijn 
ervan overtuigd, dat de meeste leden de namen van de kommissieleden niet eens kennen, laat staan, dat zij deze leden ooit 
zullen herkennen als zij hen tegenkomen. In stilte werken deze mensen elke vrijdagavond het hele jaar door. En dan komt aan 
net eind van het seizoen van de N.S.F. een simpel berichtje, dlat er voor f. 429.464,50 aan zegels werd verkocht. Hoeveel 
werk en inzet hieraan ten grondslag liggen, vermeldt dat berichtje niet en alleen de heel goede insider beseft, wat hiervoor 
komt kijken.  
De Strafkommissie heeft het dit seizoen gelukkig niet al te moeilijk gehad. Het aantal behandelde strafzaken liep in 
vergelijking tot vorig jaar iets terug. Wim Verheggen, die dit werk nu al een aantal jaartjes doet, merkte eens op: “De meeste 
leden kennen mij niet eens, ik vind dat een kompliment voor onze leden”. Wij hopen dat Wim een heel rustig jaar tegemoet 
gaat met zeer weinig werk. 
De kommissie, die zich bezighoudt met de statutenwijziging heeft inmiddels een eerste rapport aan het bestuur uitgebracht. 
Helaas kon daar tot nu toe nog weinig aandacht aan worden besteed. Andere dringende zaken hadden onze aandacht nodig. 
Wij zullen echter binnen niet al te lange tijd hieraan onze aandacht besteden, want recht is recht en dat moet doorgang  
vinden, ondanks alles.  
Ons overzicht in vogelvlucht eindigt met een terugblik op het bargebeuren. Het bargebeuren bij LENS is, zoals bij de meeste 
andere sportverenigingen met een klubgebouw, een komplete zaak geworden. Daar kunnen wij ons niet aan onttrekken. Wij 
moeten ons er wel voor hoeden, dat de verkommercialisering het niet zal winnen van het werkelijke klubgebeuren. Ons 
klubgebouw is er in de eerste plaats voor onze leden, die zich in ons klubgebouw thuis moeten voeler, wanneer zij zich daar 
ook mogen bevinden. Onze Barkommissie heeft zich het afgelopen seizoen bijzonder goed van deze taak gekweten. Onder 
soms moeilijke omstandigheden kon een rekordomzet worden gehaald. Steeds maar weer werden de opengevallen plaatsen 



van de barmedewerkers opgevuld en werd met kunst- en vliegwerk de zaak draaiende gehouden. Aan het eind van het 
seizoen werden de plannen tot verbouwing van het klubgebouw besproken en enkele nuttige suggesties van deze kommissie 
werden in dank aanvaard.  
En toen kwam 20 juni 1978. Een telefoontje van Martin van Vianen, die zei, dat hij was benaderd door TELSTAR om daar te 
komen trainen. 10 dagen voor het verstrijken van het verenigingsjaar. Net voordat de meeste bestuursleden van een 
welverdiende vakantie wilden gaan genieten. Het zij zo, de werkgever moest voor de werknemer zwichten. In ons volgend 
jaarverslag zal ongetwijfeld uitgebreid over deze kwestie worden teruggekomen. De problemen, waarvoor wij ons op dat 
moment gesteld zagen, werden rustig onder ogen gezien. De spontane reaktie van enkele leden om te helpen de gerezen 
moeilijkheden het hoofd te bieden waren voor ons het bewijs, dat LENS in moeilijke omstandigheden altijd wel kan vertrouwen 
op een aantal leden. En dat geeft ons moed voor de toekomst.  
Wij willen nu wat dieper ingaan op enkele zaken, welke gedurende de afgelopen bestuursperiode eveneens onze extra 
aandacht hebben gekregen en welke medebepalend zijn voor het beleid, dat het bestuur - in deze samenstelling - zich voor 
het komend seizoen denkt uit te stippelen.  
Onze jeugdafdeling heeft altijd een goede naam gehad in de Haagse voetbalwereld. Helaas is het aantal jeugdleden de 
laatste jaren aanzienlijk teruggelopen. Dit is geenszins te wijten aan de huidige JUKO-leden, integendeel, maar komt 
voornamelijk door het vergrijzen van de omringende buurten en de gewijzigde interessen van de jeugd in de sportbeoefening. 
Zagen wij in het verleden, dat er bij de overgang van A-junioren naar de senioren veel bedankjes binnen kwamen, 
tegenwoordig gebeurt dat al op een veel eerdere leeftijd. Diverse redenen zijn daarvoor aan te voeren. Vroeger kwam men bij 
een voetbalvereniging als je tussen de 10 en 12 jaar oud was. Nu hebben wij al leden, die nog maar amper 6 zijn. Vader en 
heel dikwijls de moeder wil zo graag het zoontje op voetballen hebben, maar beseft niet, dat het zoontje, dat zelf ook nog eens 
moet willen. Wij zien dan ook, dat miniwelpen soms na een jaar weer weggaan. De mini's, die wel blijven, worden als zij 
eenmaal op een hogere school terecht komen, gekonfronteerd met sporten, waarvoor zij bij nader inzien toch ook wel 
belangstelling hebben. Zij ruilen dan hun voetballen in voor die andere sport. Zo zijn er nog meerdere redenen op te noemen. 
Het bestuur heeft zich over dit probleem ernstig beraden en zich afgevraagd, wat er moet worden gedaan om onze 
jeugdafdeling weer zodanig op te vijzelen, dat wij met een gerust hart in de.toekomst op de zo hoognodige aanvulling van 
onze seniorenelftallen kunnen rekenen. Wij zijn ons ervan bewust, dat wij hierbij in belangrijke mate de medewerking van de 
ouders nodig hebben. Wij moeten ons dan ook in het komend seizoen verzekeren van die steun. Dan kunnen wij alleen 
bewerkstelligen indien wij deze ouders ook metterdaad bij LENS betrekken. Dit zal een van de voornaamste peilers zijn van 
ons beleid voor het seizoen 1978-79.  
Een van de punten in het beleid, zoals dit aan het begin van onze ambtsperiode is aangekondigd, was het bereiken van een 
nauwere samenwerking tussen de besturen van de verenigingen op het komplex Escamp 1. De voorzitters van de 
verenigingen hebben inderdaad diverse samenkomsten gehad. Op het gebied van de inkoop van diverse artikelen t.b.v. het 
bargebeuren en het spelmateriaal zijn er de nodige afspraken gemaakt. Maar helaas stuitte een verdere integratie af op de 
eigen geaardheid van elke vereniging afzonderlijk. Zolang deze eigen belangen niet terzijde kunnen worden gezet, kan er van 
een werkelijke samenwerking geen sprake zijn. Ons doel was in de eerste plaats een front te vormen tegenover de 
Gemeentelijke autoriteiten teneinde wat meer kracht aan onze eisen t.o.v. de gezamenlijke akkommodatie te geven. Helaas is 
er van ons initiatief niet veel terecht gekomen.  
Als voetbalvereniging verbonden aan de KNVB, mag je verwachten, dat deze bond ook opkomt voor je belangen. In de zaak 
van Van Vianen zijn wij daarin diep teleurgesteld. Wij hebben moeten konstateren, dat onze bond een bureaukratische 
instelling is, welke voor verenigingen belangrijke zaken, zo maar in een bureau laat liggen. Ook de Afdeling Den Haag van de 
KNVB heeft afgelopen seizoen blijk gegeven van een houding, die nu niet zo direkt strookt met het behartigen van de 
belangen van de verenigingen. Het beantwoorden van brieven is ook bij deze afdeling niet een van de sterkste zijden. Wij 
denken hierbij aan de strafzaak tegen een aantal spelers van ons eerste juniorenelftal in de wedstrijd tegen VVP. Onze brief 
van 24 december 1977 over de uitspraak van de strafkommissie is nog steeds niet afgehandeld. Wij vrezen, dat wij ook tot 
Sint Juttemis moeten wachten op deze afhandeling. Het is een treurige zaak, dat een bond, welke zo nauwgezet weet te 
vertellen, wanneer een vereniging boete moet betalen, indien niet aan de een of andere eis wordt voldaan, zelf niet de 
beleefdheid in acht neemt om tijdig verenigingen van bepaalde zaken op de hoogte te stellen. Zo moet het ons van het hart, 
dat de verenigingsadministratie, welke op de komputer van de KNVB wordt gevoerd, volkomen in de soep ligt, omdat sinds 
december 1977 geen enkele mutatie aan de verenigingen werd teruggemeld. Wij vragen ons af, wanneer onze bond zich 
eens realiseert, dat zij er voor de amateurverenigingen is. Het zal onze taak zijn, samen met onze zusterverenigingen hieraan 
aandacht te besteden.  
SLOTBESCHOUWING  
Het gehele seizoen overziende mogen wij stellen, dat hoewel er op voetbaltechnisch gebied niet veel suksessen zijn te 
melden, er toch van een zekere vooruitgang mag worden gesproken, vooral op financieel gebied en dat is nu eenmaal een 
belangrijke zaak in deze tijd, ook bij een voetbalvereniging. Het geeft ons voor het komend seizoen goede moed om ons werk 
voort te zetten. Wij hopen hierbij weer op de steun van vele medewerkers te mogen rekenen. Helaas hebben wij afscheid 
moeten nemen van een aantal kommissieleden, die om hen moverende redenen met het werk voor LENS moeten stoppen. 
Wij bedanken hen voor al het werk, dat zij in het belang van de vereniging hebben gedaan en hopen, dat zij in de toekomst 
weer eens tot de rij der medewerkers zullen terugkeren.  
Onze dank gaat natuurlijk ook naar al diegenen, die het afgelopen seizoen ons bij welke taak dan ook, terzijde hebben 
gestaan en die zich bereid hebben verklaard ook het komend verenigingsjaar hun funktie te kontinueren of een andere funktie 
te aanvaarden, Bang als wij zijn om iemand te vergeten, noemen wij ook nu weer geen namen. Het zou zelfs ondoenlijk zijn, 
omdat er toch nog zovelen zijn, die hun vrije tijd, buiten het voetballen om, gedeeltelijk aan LENS besteden.  
Ook onze hartelijke dank aan de ouders van onze leden, die door hun belangstelling te tonen en heel dikwijls de JUKO te 
helpen bij vervoer van de spelers hebben aangetoond, dat zij aan de begeleiding van hun zonen grote waarde hechten. Het 
kan niet anders dan, dat hierdoor de band met onze vereniging sterk zal blijven.  
In de loop van het volgend seizoen zullen de nieuwe statuten en huishoudelijk reglement worden ingevoerd. Ingewijden 
weten, dat de hele nieuwe wetgeving op dit gebied een ingewikkelde zaak is.U zult in de loop van het verenigingsjaar 1978-79 
met deze wijzigingen worden gekonfronteerd. Gezien de belangrijkheid van deze materie zullen wij U nu reeds op deze 
kwestie opmerkzaam maken en U opwekken de t.z.t. te houden extra vergadering te bezoeken. Het vele werk, dat de 
reglementswijzigingskommissie hieraan al heeft besteed, zal zeker zijn waarde blijken te bezitten.  



Een seizoen ligt weer achter ons. Wij kunnen niet ontkennen, dat er ook nu weer diverse fouten zijn gemaakt. Dat hierop 
kritiek wordt uitgeoefend is een goede zaak en niemand zal dit willen tegenhouden. Wel moet het ons van het hart, dat 
sommige kritiek ongemotiveerd wordt uitgeoefend, zonder dat men werkelijk in het onderwerp, waarop de kritiek  
betrekking heeft, goed heeft verdiept. Wij moeten ons ervan bewust zijn, dat het vele werk wordt gedaan door vrijwilligers, die 
het beste met LENS voorhebben. Zij zijn het, die het mogelijk maken, de vereniging draaiende te houden. Wij moeten ervoor 
waken, dat deze funktionarissen, waarop in veel gevallen roofbouw wordt gepleegd, niet door deze kritiek afknappen en er de 
brui aan geven. Helaas is dit in het verleden nogal eens gebeurd, waardoor waardevolle medewerkers voor LENS verloren 
gingen. Ons kader wordt op die manier wel uitgedund en behoeft daarom dringend aanvulling. Gelukkig kunnen wij rekenen 
op een flink aantal jonge senioren, die best de opengevallen plaatsen kunnen gaan innemen, maar soms afknappen op de 
ongemotiveerde kritiek.  
Ik wil dit verslag beëindigen met een persoonlijk woordje van dank aan mijn medebestuursleden, waarmee ik dit seizoen 69 
maal in een vergadering rondom de tafel heb gezeten. (Alleen al in de maand juni 1978, toen iedereen met vakantie was, 
werden 7 vergaderingen belegd). Er zijn in ons team heel wat moeilijke zaken aan de orde geweest en er moesten toch nog 
zoveel zaken worden verschoven naar later. Er is veel werk verzet en ik weet, dat sommige bestuursleden meer hooi op hun 
vork hebben moeten nemen dan eigenlijk van hen verwacht wordt. Het moest nu eenmaal.  
Een van ons heeft te kennen gegeven, al aan het eind van het seizoen 1976-77, dat hij dit seizoen voor het laatst als 
bestuurslid zou optreden. Wil v.d. Wilk neemt dan ook afscheid en ik wil hem bedanken voor het vele werk, dat hij in het 
belang van LENS heeft gedaan, eerst in de JUKO, daarna als penningmeester en op het laatst als degene, die voor het 
materiaal moest zorgen. Hij heeft dit allemaal met volle toewijding gedaan. Wij hebben het bijzonder op prijs gesteld, dat hij 
aan het eind van het seizoen aanbood om toch nog tot aan de eerstkomende vergadering zijn werk te blijven doen.  
Rest mij nog even stil te staan bij het feit, dat wij met zijn allen toch nooit zoveel werk zouden hebben kunnen doen, als wij 
daarvoor niet de medewerking en het begrip van onze echtgenotes, verloofden, etc. hadden gehad. Dit wordt zo vaak 
vergeten en ik vind, dat deze dames ook wel eens in het zonnetje mogen worden gezet en een bedankje verdienen.  
U zult het mij niet euvel duiden als ik hier besluit met een speciaal woord van dank aan mijn echtgenote, die o.m. een 
belangrijk deel van het sekretariaatswerk voor haar rekening nam en mij regelmatig stimuleerde het soms ondankbare 
bestuurswerk te blijven voortzetten.  
 
Gerard van den Steen,  
secretaris.  
 
 
TE VOEREN BELEID SEIZOEN 1978-79  
 
ALGEMEEN  
Evenals in het vorige seizoen zullen wij ook dit jaar weer een of meerdere malen gesprekken voeren met alle kommissies, 
teneinde de kommunikatie te verbeteren, goed op de hoogte te blijven van het wel en wee en om zodoende een optimale 
uitvoering van het bestuursbeleid te bewerkstelligen. Via aanvoerdersbijeenkomsten hopen wij ook op de hoogte te blijven van 
wat er leeft binnen de niet-selektie-elftallen senioren en via de leiders over de bevindingen van onze jeugd.  
In dit seizoen zullen wij gaan onderzoeken of het damesvoetbal binnen LENS weer tot de mogelijkheden behoort. Een van de 
voorwaarden is, dat hiervoor voldoende belangstelling is en kader- en akkommodatieproblemen oplosbaar zijn.  
Hetzelfde geldt voor een zaterdagafdeling. Ook hier zullen wij eerst de behoefte binnen de vereniging willen peilen. De 
beschikbare veldruimte speelt hier uiteraard ook een rol.  
 
VERENIGINGSSTRUKTUUR  
Het belangrijkste dat ons op dit terrein te wachten staat, is de verdere uitwerking van de plannen van de ledenraad, alsmede 
de aanpassing van onze statuten en huishoudelijk reglement, mede in het kader van nieuwe wettelijke verenigingsrecht. Deze 
materie is te veelomvattend om hier uiteen te zetten, maar zodra wij met de betreffende kommissie een basisplan hebben 
ontworpen, zullen wij dit eerst met U behandelen.  
 
AKKOMMODATIE  
Alhoewel er in het afgelopen seizoen weer een behoorlijke stap is gezet op de verdere verbetering van onze akkommodatie, 
blijven er op dit gebied nog vele wensen. Het exterieur van ons klubgebouw is thans eerste prioriteit. Een eventuele aanleg 
van het terras, maar zeker de verbetering van de entree en de paden langs onze velden dienen aangepakt te worden.  
Van groot belang hierbij is uiteraard niet alleen onze financiële positie, doch ook de vraag in hoeverre de Gemeente met onze 
plannen akkoord kan gaan en de eventuele financiële steun van die zijde. De (nieuw)bouw van een centrale kleedkamerunit 
en het ter beschikking krijgen van de open ruimte achter ons hoofdveld aan de zijde van de Hengelolaan behoren tot de 
wensen, die wij dit seizoen met de Gemeente willen bespreken. In dit kader zou misschien ook een herindeling van de velden 
op ons komplex passen, indien het aantal elftallen zou toenemen.  
 
FlNANCIËN 
Mede dankzij de invoering van een nieuw administratiesysteem zijn wij thans in staat de financiële resultaten te overzien en te 
kontroleren. De verfijning hiervan willen wij voortzetten en in dit verband zullen alle gratis konsumpties worden afgeschaft en 
zal het bonnensysteem weer worden ingevoerd. In nauw overleg met het F.K.O. zullen de resultaten periodiek worden 
doorgenomen en zullen nieuwe uitgaven worden besproken. Alhoewel het afgelopen jaar in financieel opzicht gunstig is 
verlopen, blijven wij van mening, dat met name de schuldpositie van onze vereniging nauwgezet in het oog gehouden dient te 
worden. Wij blijven uitzien naar mogelijkheden om d.m.v. een betere benutting van onze akkommodatie (klubgebouw, 
reklame, etc.) onze financiële positie te verbeteren.  
 
JEUGDAFDELING  
Als een van de allerbelangrijkste taken zien wij dit jaar de uitwerking van de plannen voor de uitbouw van onze jeugdafdeling. 
Het moet een meerjarenplan zijn, dat er op gericht is om de LENS-jeugd weer toonaangevend te maken. Het dient een gericht 
trainingsplan te omvatten voor alle jeugdselekties, dat er mede op gericht is om onze jeugd en de ouders meer LENS-minded 



te maken en zo mogelijk al op latere kaderfunkties voor te bereiden. Deelname aan sterk bezette binnen- en buitenlandse 
toernooien, alsmede optimale wedstrijdbegeleiding passen in dit kader. Ook voor onze niet geselekteerde jeugd zullen de 
mogelijkheden, zowel op het veld als daarbuiten, vergroot dienen te worden.  
In de uitvoering zullen ouders en leiders een grote mate van inspraak moeten krijgen. Om het geheel tot uitvoering te brengen, 
denken wij aan de vorming van een jeugdbestuur met een grote mate van zelfstandigheid. Het zal noodzakelijk zijn om in het 
totale uitgavenpatroon het aksent meer in de richting van onze jeugd te gaan verleggen.  
 
KLUBLEVEN  
Ondanks het feit dat d.m.v. allerlei activiteiten getracht is het klubleven te stimuleren, moeten wij konstateren, dat dit in feite 
niet gelukt is. De stille doordeweekse avonden en het bijna niet kunnen vinden van nieuwe medewerkers binnen ons 
ledenbestand zijn ons een doorn in het oog en baren ons grote zorgen. Desondanks zien wij geen andere oplossing dan door 
te gaan op de reeds ingeslagen weg, het gezellig houden van ons klubgebouw, het uitbreiden van de informatiestroom naar 
de leden en het organiseren van allerlei activiteiten, die er toe moeten leiden, dat men, van jong tot oud, beter de weg naar 
LENS en naar elkaar zal gaan vinden. Uitbreiding van de LENSrevue lijkt hiervoor een goed middel.  
 
PRESTATIEVOETBAL 
Sedert jaren heeft LENS het prestatievoetbal voor haar selekties tot een beleidspunt gemaakt en een feit is, dat dit ook 
suksessen heeft opgeleverd. De ontwikkelingen van de laatste jaren geven echter aanleiding om ons af te vragen óf wij 
hiermee nog wel op de goede weg zijn. De wensen en eisen die tegenwoordig verlangd worden (en door meerdere klubs in 
onze regio ook worden gehonoreerd) om amateurprestatievoetbal te bedrijven, zijn voor LENS onuitvoerbaar en onbetaalbaar, 
nog afgezien van de akseptatie door het ledenbestand. De instelling van sommige selektiespelers, maar ook van onze leden, 
maakt het door ons bedreven prestatievoetbal tot een surrogaat, waarbij wij ons ernstig afvragen of het nog wel zinvol is om 
de huidige uitgaven voor dit doel in de toekomst op een nog hoger niveau te handhaven. Wij zullen de ontwikkelingen terzake 
nauwlettend volgen, Maar voor de nabije toekomst zullen wij ongetwijfeld voor de vraag gesteld worden of wij doorgaan  
met prestatievoetbal, maar dan optimaal en met alle konsekwenties van dien of dat wij de prestatie maar aanpassen aan de 
mogelijkheden, maar dan ook met alle konsekwenties van dien. Onze huidige senioren- en juniorenselekties geven ons echter 
reden te vertrouwen op de (enig goede) derde weg, n.l. prestatievoetbal bedrijven op basis van kwaliteit, klubliefde en de 
goede instelling.  
 
TOEKOMST  
Voor de toekomst van onze vereniging is een aantal zaken van groot belang. Den Haag "vergrijst", het gemiddelde 
kinderaantal per gezin loopt steeds verder terug, er is een toenemende weekendrekreatie. De wijk, waarin wij gevestigd zijn 
gaat steeds meer als "doorgangswijk" fungeren. Er valt bovendien een duidelijke verschuiving waar te nemen van veldsporten 
naar zaalsporten. In de Haagse regio blijft het voetballedenbestand ongeveer stabiel, hetgeen ook bij LENS het geval is. In 
feite een ongezonde en zorgelijke ontwikkeling voor de toekomst. Wij zijn wat teruggekomen op ons vorig jaar tot uitdrukking 
gebrachte streven om LENS sterker in de wijk te integreren, maar hebben ons voorgenomen om dit jaar eens de 
mogelijkheden tot samengaan met een vergelijkbare en gelijkgerichte vereniging te onderzoeken. Van belang hierbij is of 
LENS in de toekomst zich uitsluitend tot voetbal wil beperken of dat het multisport-element ofwel de gezinsrekreatie de 
voorkeur verdient. Uiteraard vormen ook hierbij akkommodatie, gemeente, financiële mogelijkheden, alsmede de 
aanwezigheid van voldoende kader, een beslissende rol. Het ligt in onze bedoeling het komend seizoen uw mening terzake te 
peilen.  
 
SLOT 
Met de bovenomschreven beleidsvoornemens hebben wij U een beperkt overzicht gegeven van die zaken, die wij in het 
verenigingsbelang het meest noodzakelijk achten. Het zijn allemaal zaken, die veel energie en tijd van ons gaan vragen, 
hetgeen allemaal in onze "vrije tijd" moet worden opgebracht. Bij een goede organisatie zou het uitwerken van deze 
beleidsvoornemens een normale aangelegenheid moeten zijn, maar helaas, evenals bij de meeste andere 
amateurverenigingen, is onze organisatie daarop niet ingesteld. Het bestuur ziet zich te vaak genoodzaakt om  
noodgedwongen te moeten "uitvoeren" i.p.v. te delegeren en "beleid te maken”. Het gebrek aan voldoende kwaliteitskader is 
hiervan de enige oorzaak. Als wij er, ondanks onze goede voornemens, niet in zouden slagen het bovengeschetste beleid tot 
uitvoering te brengen dan moet U aannemen, dat wij daar, door overbelasting, niet aan toe zijn gekomen en past het U slechts 
om U af te vragen, waarom die ca. 200 LENS-leden, die nu nog passief langs de kant zijn blijven staan, weer geen handje 
hebben uitgestoken.  
 
Het Bestuur.  
 
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE SEIZOEN 1977-78  
De Sekoleden  
Jan de Hilster,  
Hans v.d.Kleij,  
Aad v.d.Meyden en  
Nico Osse (secretaris)  
zien terug op een gezapig seizoen, zonder veel hoogtepunten, maar gelukkig ook zonder veel probIemen.  
BELEID  
De één seizoen eerder uitgestippelde lijn werd doorgetrokken. Zoveel mogelijk werden gedurende het seizoen elftalgroepen 
intakt gelaten; wijzigingen bleken slechts sporadisch noodzakelijk en leverden geen problemen op.  
De eerste drie elftallen vielen geheel onder verantwoordelijkheid van hoofdtrainer Van Vianen, daarbij geassisteerd door Ruud 
Becker als leider van het eerste, door Joop Willems als leider van het tweede en door Ton Scheer als leider van het derde 
elftal.  
De trainingsopkomst van LENS 3 toonde een stijgende lijn, hoewel het resultaat in de kompetitie voor dit elftal enigszins 
tegenviel.  



Jammergenoeg verwaterde dit seizoen het voorheen zo goede kontakt tussen Seko, trainer en bestuur, zodat de 
selektiegroep en trainer te veel geïsoleerd raakten.  
Van de bij aanvang van het seizoen geplande overlegbijeenkomsten tussen Seko, trainer, leiders en bestuur kwam weinig of 
niets terecht. Dat het bestuur voor het komende seizoen een andere opzet nastreeft, strekt tot haar eert doch het komt de 
Seko wat vreemd voor, dat haar hierover geen enkele informatie heeft bereikt.  
Overigens zou door de kommissie een frequenter en makkelijker te leggen kontakt met het bestuur op prijs worden gesteld. 
De moeilijke bereikbaarheid van het bestuur (overigens met alle begrip en respect voor het excuus, dat een veelheid van 
problemen op datzelfde bestuur afkomt) doet een gedachtewisseling over bepaalde moeilijkheden of zaken, die een aanpak 
behoeven, bij voorbaat nutteloos schijnen.  
ELFT ALLEN  
De prestaties van de elftallen waren wisselend; geen promoties en één degradatie (LENS 13).   
Van de seniorenelftallen handhaafden 1 en 2 zich moeiteloos; beide elftallen hadden zelfs langere of kortere tijd uitzicht op 
topprestaties. LENS 13 eindigde zeer laag. ,  
LENS 4 startte uitstekend, kwam zelfs aan de leiding, doch na een aantal nederlagen op een rij, kwam een der 
degradatieplaatsen in zicht. Gelukkig keerde het tij bijtijds.  
LENS 5 handhaafde zich goed.  
LENS 6 startte zeer zwak, doch wist zich geleidelijk uit de zorgen te werken.  
Voorde overige elftallen waren matige klasseringen weggelegd. Het veteranenelftal (LENS 13) eindigde zelfs onderaan.  
Met een woord van dank dient vermeld te worden, dat Ad Bertens weer als leider van LENS 4 fungeerde, dat Cas Franke als 
vanouds de training op vrijdagavond verzorgde en dat Frans Flumans weer als leider van het enige LENS-team fungeerde, 
dat aan de zaalvoetbalkompetitie deelnam.  
Joop van Wassem zorgde ervoor, dat de kompetitiestanden van de elftallen regelmatig op het publikatiebord te vinden waren.  
Een van de hoogtepunten van het Sekoseizoen was het veteranentoernooi., dat op veIer verzoek toch weer werd 
georganiseerd. Dit jaar namen 2 LENS-elftallen deel (vergrijzing van ons ledenbestand ?): LENS 5 en LENS 13. Voor het 
eerst wist LENS de beker in huis te houden.  
Hoe moeilijk het is onze seniorenleden ergens enthousiast voor te maken en bij bet verenigingsgebeuren te betrekken, mag 
blijken uit het feit, dat aktiviteiten in het kader van het daartoe door het bestuur beschikbaar gestelde budget, nauwelijks van 
de grond kwam.  
SLOTWOORD  
Aan het eind van het seizoen gaven Jan de Hilster en Hans v.d.Kleij te kennen hun Seko-aktiviteiten te willen stoppen. 
Gelukkig blijkt Henk van Nieuwenhoven bereid zitting te nemen in de Seko. Hij draaide de laatste maanden van het seizoen 
reeds volop mee, doch verdere aanvulling zal noodzakelijk blijven, willen de drie zittende leden niet overbelast worden. 
Gebleken is, dat het zeer wel mogelijk is, dat spelende leden tevens Seko-lid zijn. Misschien ligt hier een mogelijkheid tot 
uitbreiding van de kommissie.  
 
Namens de Seko, 
Nico Osse.  
 
 
JAARVERSLAG AFDELING ZAALVOETBAL 1977-78.  
 
ALGEMEEN.  
Deze nieuwe loot aan de KNVB-stam wordt nu echt volwassen en men kan niet meer zeggen: "Ik ga eventjes een avondje 
zaalvoetballen". Dat dit nu definitief  is afgelopen, hebben wij dit seizoen mogen ondervinden, want degene die geen konditie 
en geen balbeheersing heeft valt nu gauw door de mand. Voor de jongens, die alleen maar een balletje willen trappen, zou er 
een tweede team moeten worden gevormd, maar dat ziet ondergetekende nog niet zitten. Dan hebben wij minstens 20 
personen extra nodig plus een coach en grensrechter. De funktie van coach is niet alleen een kwestie van op het bankje zitten 
en je handtekening zetten, maar je met hart en ziel met de jongens in het veld verbonden voelen, om ze met de grootst 
mogelijke overgave aan het spel te doen deelnemen.  
PUBLICITEIT  
Dat er zo weinig in de LENSrevue over het zaalvoetbal wordt gepubliceerd ligt eigenlijk aan de groep zelf, want deze maakte 
het de coach niet moeilijk. Er werd altijd op tijd afgeschreven en in het uiterste geval wist ons Seko-lid Nico Osse snel voor 
een vervanger te zorgen.  
RESULTAAT  
Wij hebben gespeeld in de 2e klasse A en hebben daar de 4e plaats behaald. Mogelikheid tot promotie zit er nog in. Als 1e 
eindigde ROWI-Parket (Postalia) 2e VlOS en 3e DOS’75. 3 Teams gaan er zeker over, de 4e bij loting.  
SPELERSBESTANB EN ZALEN  
Wij hadden de beschikking over 20 spelers. Het aantal zalen, waarin gespeeld werd, bedroeg 6.  
SEIZOEN 1978-79.  
Zoals ik U in het verslag 1976/77 heb gemeld, stel ik mijn funktie beschikbaar, daar ik er nu 3 jaar heb opzitten. Men wordt te 
veel eigen met de spelers en zoals gebruikelijk treed men dan af.  
De coach van het zaalvoetbalteam, 
Frans Flumans.  
 
 
 
JAARVERSLAG JUNIORENKOMMISSIE 1977-78  
Evenals vorig jaar waren dit seizoen de 5 Jukoleden weer bereid zich in te zetten voor onze jeugdafdeling. Daarnaast wilde 
Wim v.d.Linden de Juko komen versterken om speciaal zijn aandacht te richten op de C-klassers. De voltallige samenstelling 
dit jaar was:  
Gerard Duivesteyn A-kIassers en vertegenwoordiger in het bestuur 
Martin Reuver   B-klassers  



Wim v.d. Linden  C-klassers  
Rob Bom  pupillen, welpen en miniwelpen  
Peter Perreyn   idem 
Paul v.d. Steen   secretaris.  
Een zevende man belast met het materiaal en de ontvangst van scheidsrechters en bezoekende verenigingen werd, evenals 
vorig seizoen, niet gevonden. Toch is dit een belangrijke taak, die moeilijk te kombineren valt met het bekijken van de elftallen 
en het regelen van andere aktiviteiten rond de elftallen. De ideale samenstelling van 7 man werd dus niet bereikt. Wie weet 
lukt dit het volgend seizoen wel. Gelukkig kregen wij weer voldoende hulp van jonge senioren en A-kIassers bij het fluiten van 
diverse wedstrijden. Hiervoor onze dank.  
ELFTALLEN  
Dit seizoen startten wij met 17 eIftallen, t.w. 3 A, 3 B, 4 C, 3 pupillen, 2 welpen en 2 miniwelpenelftallen. Rond de jaarwisseling 
kwam er een derde miniwelpenelftal bij, wat het totaal op 18 bracht. Dit waren er 2 minder dan vorig jaar. Evenals vorig jaar 
kostte het vrjj veel moeite om elke week weer de A-elftallen kompleet in het veld te krijgen. Dit gelukkig niet door schorsingen 
(erg weinig), maar meer door de afschrijvingen en/of bedankjes, waardoor diverse junioren twee keer de wei in moesten. De 
overige leeftijdsgroepen kenden nauwelijks problemen: geen schorsingen, weinig niet-opkomers en weinig afschrijvingen. 
Alleen aan het einde van het seizoen kwamen er bij de miniwelpen veel afschrijvingren binnen voor het kamperen, waardoor 
we nogal eens krap met de spelers kwamen te zitten. Ook op de sportdag en bij het cocktailtoernooi viel dit erg op. Gebleken 
is wel, dat het kamperen er meestal wel uitgaat als de jongens wat ouder worden. Toch zullen wij er bij de jongere leden 
rekening mee moeten gaan houden, vooral bij het aannemen en organiseren van toernooien en het indelen van elftallen.  
TRAININGEN 
De volgende trainers zijn het afgelopen jaar aktief bezig geweest met onze jeugd:  
A-selektie:      Dhr.C.v.d.Beek  
B-selektie:      Hans Zoun  
C-selektie:      Hans Zoun  
Pupillenselektie:    Ton ‘s-Gravendijk en Aad de Pagter  
Welpenselektie:     Cees Schenkels  
Niet-geselekteerde B-klassers:    Joop Meuleman  
Niet-geselekteerde C-klassers en keeers:  Ton v.Velzen  
Woensdagmiddagklub:  de heren Timmermans, v.d..Berg, Danny Pronk, Olaf Huis, Ronald 

v.Bergenhenegouwen en Leo v.Rijn.  
Zoals gebruikelijk trainden de selekties, met uitzondering van de welpenselektie, twee keer per week. De opkomst was, 
uitgezonderd net als vorig jaar bij de A1-selektie, erg goed. De slechte opkomst bij de A-selektie is vooral.te wijten aan gebrek 
aan animo bij de spelers, wat waarschijnlijk weer een gevolg is van een zeer matige kwaliteit in deze selektie. Daar er geen 
alternatieven waren, konden er ook geen maatregelen genomen worden tegen deze slappe mentaliteit. Gelukkig lijkt er aan 
deze situatie een einde te komen. Door meer kwaliteit bij de nieuwe: A1-selektie en het vervroegd over laten gaan van drie B-
klassers, hopen wij meer konkurrentie en kwaliteit in ons nieuwe A1-elftal te krijgen, waardoor A1 volgend seizoen misschien 
weer toonaangevend gaat worden in de promotieklasse.  
De opkomst bij de niet-geselekteerde junioren was erg goed. Alleen de woensdagmiddagklub voor alle pupillen, welpen en 
miniwelpen bleef een probleem. Aan het begin van het seizoen startten wij met 6 trainers. De opkomst van de jongens was 
vooral in het begin erg goed. Helaas bleek er onder de trainers geen sterk figuur te zitten, die de grote groep van de 
woensdagmiddag kon gaan leiden. Het werd een rommeltje en de animo liep hierdoor erg terug. Ondanks het feit, dat wij in de 
wintermaanden een zaal huurden, bleven de jongens weg. Ook aan het eind van het seizoen bleef de animo onder het 
normale niveau. Normaal gesproken levert de woendagmiddagklub de meeste nieuwe leden op. Ook komen er veel ouders 
kijken en krijgen onze jongste leden en de ouders op deze middag toch de eerste indrukken van de voetbalvereniging LENS. 
Het lijkt ons geen verdere uitleg nodig, dat er voor volgend seizoen zeker een of twee sterke mensen. moeten komen om onze 
jeugd op de woensdagmiddagen verantwoord en toch leuk bezig te houden.  
De heren trainers van onze jeugd worden bedankt voor de inzet, waarmee ze afgelopen jaar onze jeugd hebben getraind. 
Degenen, die volgend seizoen weer bij ons verder gaan, wensen wij veel sukses, de anderen, die ons verlaten of er gewoon 
mee ophouden, worden nogmaals bedankt.  
KOMPETITIE  
Het blijft een moeilijke zaak om de elftallen voor de kompetitie op sterkte te schatten. Toch.moeten de indelingen al voordat er 
een wedstrijd gespeeld is doorgegeven zijn aan de K.N.V.B. Voor de hoogste teams levert dit weinig problemen op. Voor de 
lagere teams echter vragen wij altijd een lage indeling aan, met de nadrukkelijke vermelding, dat wij niet tegen selektie-
elftallen van andere verenigingen wensen te spelen. Dit blijkt meestal een probleem te zijn. Bij de C-klassers speelden onze 
laagste elftallen meestal tegen C1-elftallen, met als gevolg, grote nederlagen. Herindeling blijkt meestal niet mogelijk. 
Voortaan zullen wij deze teams nog lager moeten indelen. Voetballen is een leuke sport. Zonder overwinningen gaat de gein 
er op den duur toch wel af. Wij hebben dit probleem, evenals vorig seizoen, weer op een KBVB-regiovergadering naar voren 
gebracht.  
De resultaten van de verschillende elftallen heeft u in de LENSrevue kunnen vernemen. Er zaten er dit jaar geen 
kampioenselftallen bij, soms veroorzaakt door pech en soms door de al aangehaalde te hoge indeling.  
De groep van de miniwelpen is een belangrijke plaats in gaan nemen. Drie jaar geleden werden heel voorzichtig de eerste 
miniwelpen aangenomen. Aan het eind van dit seizoen hadden wij maar liefst 43 mini's op LENS. Het belangrijkste is deze 
jongens goed op te vangen, waardoor zij meer dan alleen voor het voetballen bij onze vereniging worden betrokken. Ook de 
ouders van deze jongens zijn een belangrijke groep in LENS geworden .  
TOERNOOIEN  
Het eerste toernooi viel letterlijk in het water. Gelukkig kon het internaitonale toernooi op 1e Paasdag wel doorgaan. Dit door 
enkele enthousiastelingen, die de hele morgen liepen te prikken. Het A1-Utopiatoernooi kon, ondanks de vele regens, toch 
doorgang vinden. Helaas kon. Eurosportring geen buitenlandse ploegen vinden. Toch was het een sterk bezet toernooi, 
waarin ons A1 geen gek figuur sloeg. Het toernooi voor de mini's en de welpen werd ook afgekeurd. Met medewerking van de 
v.v.Spoorwijk konden de afgekeurde toernooien toch nog gespeeld worden op 20 Mei en op 3 Juni.  
De uitnodigingen voor de toernooien waren weer hoofdzakelijk voor de selektie-elftallen. Gelukkig konden wij inschrijven voor 
het Ravariatoernooi van RAVA, wat gespeeld werd op de doordeweekse avonden voor een lager A, B en C-elftal. Hierdoor 



kwamen de meeste lagere elftallen toch nog aan een uittoernooi. Ook de leiders zijn dit jaar tweemaal op toernooi in aktie 
geweest. Misschien moeten wij volgend jaar ook wel denken aan een leiderstoernooi.  
SPORTDAG EN COCKTAILTOERNOOI  
Zoals gebruikelijk sluiten wij het seizoen af met de sportdag en het cocktailtoernooi. Geprobeerd werd de sportdag ook open 
te stellen voor B-klassers. Helaas slechts 4 spelers reageerden. Van de overige groepen waren er ca 85 aanwezig. De 
opkomst bij de Mini's viel tegen. Ook dit jaar werden de prijzen gekocht van de ingeleverde: bonnen van sporthuis 
Kouwenhoven. Een leuk idee, dat de sportdag op zo’n manier bekostigd is.  
Ook bij liet cocktailtoernooi bleken vrij veel mini's op de camping te zitten. Toch werd dit weer een leuke dag, waarbij groot en 
klein lekker samen liéeen te spelen. Concluderend, een leuke afsluiting van het seizoen.  
BUITENLANDSE REIS  
Dit jaar ging de reis naar de Duitse stad Frankfurt. Wij verbleven daar met 80 man in een  jeugdherberg, midden in de stad. 
Het sportprogramma was erg goed. Moeilijk blijft het echter om de overige tijd naar ieders tevredenheid (jongens, leiders en 
ouders) te besteden. Gelukkig waren er genoeg leiders aanwezig om het de meeste jongens naar de zin te maken. 
SPORTKAMP  
Door de ongelukkig vallende vakanties werd het voor de meeste jongens een onmogelijke zaak om mee op sportkamp te 
gaan. Wel kregen wij 7 aanmeldingen, maar dit is toch niet genoeg om te gaan.  
Volgend jaar toch maar weer proberen. Misschien moeten wij dan wel naar een ander kamp dan Zeist gaan. Zeker is het, dat 
wij de eerste week van de schoolvakantie moeten nemen.  
JEUGDPLAN NEDERLAND  
Ook dit jaar werden er weer enkele spelers, t.w. 
Robert Noordeloos (A1),  
Ricky Tjin-Asjoe en Richard v.d.Hoek (B1) en  
Ron de Jong en Richard de Kroon (C1)  
geselekteerd voor diverse Haagse jeugdelftallen. Voor deze jongens houdt dit diverse selektiewedstrijden in tegen andere 
jeugdselekties uit Nederland, met aan het eind van het seizoen enige internationale toernooien. De Haagse B-selektie ging 
met Pasen naar Parijs en de C-Selektie ging in Juli naar het KNVB sportcentrum in Zeist toe, waar ze door diverse bekende 
trainers onderhanden genomen werden en diverse wedstrijden speelden. Voor de jongens is zo’n selektie natuurlijk erg 
leerzaam en meestal bevorderlijk voor hun prestaties. Voor de vereniging heeft het toch ook wel voordelen. Meerdere goede 
kontakten zijn via die weg gelegd. Gespeeld werden wedstrijden tegen de hoogste jeugdelftallen, de Zuid-Hollandse jeugd en 
tegen Sparta en Feyenoord. Dit meestal met goed resultaat. Voor onze jongens een leuke manier om ervaring op te doen, wat 
ze zeker ten goede zal komen als voetballer. De ouderwetse gedachte, dat het je alleen maar spelers kost, blijkt allang te zijn 
achterhaald. Erg talentvolle spelers vinden de betaalde klubs toch wel en van enige konkurrentie met de andere Haagse 
klubs, hebben wij niets te vrezen. Wij bieden immers hetzelfde. Goede elftallen, goede organisatie, etc. Nee, de Haagse 
jeugd, het Zuid-Hollands jeugdteam of zelfs de UEFA-jeugd. Dus niet alleen een pluim voor de speler maar ook een teken, dat 
de jeugd goed begeleid wordt; dus een pluim voor de vereniging.  
FESTIVITEITEN. -  
Buiten het voetballen om blijkt de jeugd tegenwoordig moeilijk te vinden om aan het verenigingsleven deel te nemen. 
Aktiviteiten buiten het voetballen om worden slecht bezocht. Beatavonden alsmede de Bingo- en filmavonden werden slecht 
bezocht. Slechts bij de mini’s, welpen en pupillen blijkt er enig animo te zijn. De C-klassers kijken liever TV, de B-klassers 
voelen zich ergens gauw te groot voor en de A-klasers gaan, vaak liever naar een kroeg. Een jammerlijke ontwikkeling, die we 
zo snel mogelijk moeten proberen te doorbreken. De KaKa, de Juko en misschien wat ouders kunnen gaan proberen hier wat 
aan te doen. Er zijn mogelijkheden genoeg. Met behulp van de LENSrevue, de leiders en de trainers moet er wat aan te doen 
zijn. Tafeltennis, biljart, sjoelen, kaarten, film, fondue, etc. moeten toch genoeg junioren naar ons klubgebouw kunnen trekken.  
De Sinterklaasavond en de avonden met de ouders en de leiders waren in ieder geval wel geslaagd en voor herhaling 
vatbaar.  
BEDANKT  
Langs deze weg willen wij alle spelers, leiders, trainers en natuurlijk ook de ouders bedanken voor alles wat zij in het 
afgelopen jaar weer voor ons gedaan hebben. Zonder jullie was dit alles niet mogelijk geweest. Vooral de ouders van onze 
selektie-elftallen worden bedankt voor het vervoer van de elftallen, ook al was het voor deze elftallen vaak ver weg. Meestal 
zijn het dezelfde ouders, die rijden. Maar dit zie je in elke vereniging terug. Het zijn altijd dezelfde mensen, die een klub 
draaiende houden. Nogmaals bedankt.  
 
Namens de Juko.  
Paul, van den Steen, secretaris.  
 



JAARVERSLAG BARKOMMISSIE 1977-78  
Uitgaande van de gevoerde besprekingen met het bestuur in september 1977 wordt gekonstateerd, dat nog niet alle 
toezeggingen zijn uitgevoerd, ondanks de bepaalde prioriteit, die hieraan werd gesteld.  
O.m. nog geen reservesleutels voor de telefoon achter de bar. Een lijst met telefoonnummers voor bijzondere gevallen 
ontbreekt nog en de mogelijkheid voor intern gebruik van de geluidsinstallatie is nog niet aanwezig en voer de radiokluis 
beschikbaar gesteld.  
De samenwerking met bepaalde kommissies laat nog wel iets te wensen over. Bij het aangaan van vriendschappelijke 
wedstrijden of andere aktiviteiten werd dikwijIs te laat kontakt opgenomen met de barkommissie, zodat zij, die toevallig 
langskwamen, genoodzaakt waren achter de bar plaats te nemen.  
Het punt barbezetting blijkt toch een grote zorg voor LENS te zijn. Het aantal medewerkers, dat voor het nieuwe seizoen heeft 
bedankt, is relatief wel laag, maar toch zal weer voor aanvulling moeten worden gezorgd. Het ligt daarom in de bedoeling 
komend seizoen een beroep te gaan doen op de seniorenleden om zodoende.dit tekort op te heffen.  
Het gevoerde beleid in onze kommissie is op een enkele uitzondering na goed geweest. Met voldoening kunnen wij terugzien 
op het afgelopen seizoen. Of.het geplande streefcijfer van de omzet is gehaald, kon nog niet direkt worden beantwoord. De 
juiste resultaten waren natuurlijk op dit moment nog niet bekend. Afgaande op geruchten en een regel in de LENSrevue 
mogen wij tevreden zijn.  
In principe zijn alle 5 kommissieleden bereid zich voor het nieuwe seizoen weer beschikbaar te stellen: 
An Bergenhenegouwen 
Nel v.d. Hoek 
Aad Bogisch 
Wim Michels 
Simon Sandifort 
Frank Straathof, bestuursafgevaardigde. 
De taakverdeling zal op een enkele uitzondering na weer hetzelfde zijn als afgelopen seizoen. Simon Sandifort zal zich gaan 
bezig houden met het coördineren van de barbezetting. Enkele kleinere verschuivingen in de taakverdeling zullen intern 
worden geregeld.  
Wij werden ook gekonfronteerd met de verbouwingsplannen van het klubgebouw. Wij werden, al was het dan ook wel wat 
laat, door het bestuur in staat gesteld nog enige nuttige suggesties met betrekking tot de verbouwing aan te dragen. In de 
meeste gevallen werden onze suggesties aanvaard, andere ideeën moeten nog worden uitgewerkt.  
Wij als kommissie zijn ons ervan bewust, dat niet alle wensen en suggesties kunnen worden uitgevoerd, toch hopen wij, in 
samenwerking met het bestuur, de kommissies en de leden een goed seizoen 1978-79 te mogen beleven.  
 
Namens de Barkommissie,  
Aad Bogisch.  
 
 
JAAROVERZICHT KONTAKTKQMMISSIE 1977-78  
De KaKa heeft het afgelopen seizoen in de volgende samenstelling gewerkt:  
Nonnie Hoeksma  
Kees Schenkels  
Marian Slats  
Olaf Huis  
Huib Pronk 
Martin Reuver.  
Deze Kaka had tot taak alle leden, donateurs(trices), ouders en junioren wat meer bij de vereniging Lenig en Snel te 
betrekken. Ook lag het in de bedoeling de buurt wat meer bij LENS te betrekken. Zij is gestart met een bingo-avond op 19 
november. Hierna was het een eer voor ons om op 3 december Sinterklaas en zijn knechten binnen te halen. Nadat de Goed 
Heiligman vertrokken was, werd het tijd om de Kerstdrive te organiseren. Dit was een gelegenheid om de buurt bij LENS te 
betrekken. Er werd dan ook een stukje in de Posthoorn geplaatst en er werden folders in de buurt rondgedeeld. Dit bleek een 
aardig succes te zijn. Nadat de laatste kaarten van deze drive gelegd waren en de prijzen waren uitgereikt, was het bijna 
zover, nog een paar dagen en het was weer tijd voor de Kerstralley met na afloop het gezellige diner. Dhr. Slats wordt bij deze 
nogmaals bedankt voor de hulp, die hij verleend heeft bij het uitzetten van deze ralley. Na afloop van de ralley vond de (kleine) 
prijsuitreiking plaats. Hierna werd onder het genot van een borreltje gewacht, totdat wij aan tafel konden gaan voor het diner. 
Dit diner is op het laatste moment op grandioze wijze verzorgd door dhr. en Mw.v. Wijngaarden, onze hartelijke dank hiervoor.  
Onze aktiviteiten, die hierna gepIand werden, waren achtereenvolgens: Karnaval voor junioren, pupillen, welpen en mini's. Dit 
werd over 2 avonden gespreid en was een geweldig sukses, toen kwam de karnavalsavond voor senioren en dit was geen 
sukses (helaas).  
De daarna geplande beatavond voor A-klassers en jonge senioren werd helaas een mislukking, doordat bij 3 verenigingen 
tegelijk zo'n avond werd georganiseerd.  
Vervolgens kwam er de Paasdrive, wat ook een sukses genoemd kon worden. Voor de kleinsten werd er op de 
woensdagmiddag voor Pasen nog een eierzoekwedstrijd met daarna een film geregeld.  
Hierna werd er weer een bingo-avond georganiseerd voor de ouderen en een paar dagen later voor de junioren. Beide 
avonden waren een goed sukses.  
De Kaka is het seizoen geëindigd met een fondueavond, hieraan vast zat de trekking van de grote loterij.  
Na deze laatste avond van de KaKa hebben de volgende leden bedankt voor het komend seizoen: Marian Slats, Kees 
Schenkels en Olaf Huis.  
Huib Pronk en Nonnie Hoeksma wisten nog niet precies, wat ze gingen doen.  
Wij hopen desalniettemin, dat de volgende KaKa het sukses van dit jaar het komend seizoen zal vervolgen.  
 
Namens de KaKa,  
Martin Reuver.  
 



VERSLAG F.K.O. SEIZOEN 1977-1978.  
In ons verslag naar aanleiding van de controle in januari van dit jaar hebben wij er reeds op gewezen, dat de verzorging van 
de boekhouding ten opzichte van vorige seizoenen aanzienlijk verbeterd is. Nu na afloop van het seizoen 1977-1978 kunnen  
wij deze conclusie alleen nog maar onderstrepen. De boekhoudkundige verwerking wordt door de heer Jan Hop op 
uitstekende wijze verzorgd..  
Ook ten aanzien van de administratie en organisatie met betrekking tot de resultaten klubgebouw zijn dit seizoen een aantal 
verbeteringen aangebracht in vergelijking met vorige seizoenen, hetgeen onder meer blijkt uit het hogere 
brutowinstpercentage. Hoewel het begrote percentage van 50 niet is bereikt ligt de huidige marge o.i. wel op een acceptabel 
niveau.  
Bij onze controle zijn wij (nog) niet toegekomen aan de opbrengsten Toto/Lotto. Dit vanwege het feit dat de eindafrekeningen  
van de betreffende commissie ons niet ter beschikking stonden.  
Het ligt in onze bedoeling het komende seizoen met de heer Jos Jager contact op te nemen, teneinde ook deze voor onze 
vereniging uiterst belangrijke inkomstenbron in onze controle's te betrekken.  
Concluderend kunnen wij opmerken, dat wij ons kunnen verenigen met de huidige boekhouding en met de jaarstukken over 
het seizoen 1977-1978, zoals deze door de heer Jan Hop zijn samengesteld.  
Rest ons nog de hoop uit te spreken dat het komende seizoen financieel even voorspoedig zal verlopen als het achter ons 
liggende.  
 
Wim Keetman,  
Peter de Jongh,  
Hans Bertens.  
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